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MVDr. Hrdlík: 

Parkovanie pred poštou, to je stále obsadené to parkovisko. Ľudia, ktorí prídu na poštu, 

nemôžu sa tam dostať, lebo tam parkujú zamestnanci. Nedá sa to nejako, hovorím, že to už 

bolo riešené niekoľkokrát, ešte predtým, vedenie a dajak, či to nemôžeme nejak rozlusknúť 

ten problém. Do budúcna, či sa s tým nedá niečo robiť, lebo prídu ráno zamestnanci o siedmej 

zaparkujú a potom tí ľudia, čo prídu na poštu, nemajú kde parkovať. To sú nielen pošty 

zamestnanci, ale aj Prioru alebo ďalších tam, lekárne, neviem, kde všade, si to všimli asi aj 

ostatní. 

 

PhDr. Čižmár: 

Tak, ako to bolo dobrým zvykom aj v minulosti, rieši to na pravidelnej báze mestská polícia. 

Začneme formou upozornení, zvyčajne ten efekt sa dostaví hneď a požiadam mestskú políciu, 

aby tento jav monitorovala v blízkosti pošty. Nie stále a za každých okolností sa dá tomu 

predchádzať tak, aby parkovisko bolo prázdne, to si treba uvedomiť, lebo v mnohých 

prípadoch si ľudia vysvetľujú, že ide o zamestnanca, ale ide aj o zákazníkov, klientov týchto 

zariadení, hlavne pošty. Takže, ak dôjde a to máme dohodu s monitorovacím systémom tu, na 

kamerách, ak dôjde k situácii, že niektoré auto je dlhodobo odstavené v tejto časti, tak sa 

snažíme prelustrovať a kontaktovať toho vlastníka. Tak poprosím mestskú políciu, aby sa táto 

situácia doriešila k spokojnosti. 

 

MVDr. Hrdlík: 

Potom tí ľudia parkujú pozdĺžne, nie na parkovisku a už je tam, vtedy je tam tá mestská 

polícia a ich pokutuje.  

 

PhDr. Čižmár: 

Nepokutuje hneď, my sme stále a platí to vo všetkých častiach mesta zvolili postup taký, že 

sú len upozorňovaní. Je pravdou aj to, že v prípade mnohých vodičov, práve pri tom 

pozdĺžnom parkovaní nastávajú havarijné situácie a mestská polícia je bombardovaná 

otázkami aj podnetmi  zo strany občanov, prečo týchto občanov nepokutuje a ich nedokáže 

odtiaľ odviesť, pretože zmenšil manévrovací priestor pre autá. Takže, snaží sa to mestská 

polícia tak, ako tomu je aj v prípade parkovania na uliciach v meste, eliminovať tento jav 

najprv dohovorom až potom formou pokuty. Takže tak, ako si to avizoval aj teraz, vzhľadom 

na blížiace sa sviatky, bude zvýšená pozornosť venovaná tejto časti.  

 

 

 

 

 


